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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2.    

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2010. június 29-én megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor   11 f� 
                         ülés végén  10 f� 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Gazda Lajos  
 3.  Hubai Krisztián 
 4.  Jelcs Sándor  
 5.  Lakatos Jen� 
 6.  Molnár Zoltán  
 7.  Müller Pálné  
 8.  Polák Zoltánné 
 9.  Praták Zoltánné 
 10.  Ráduly József   
 11. Rusz László  
  
Hiányzók: 1. Dr. Varga Eszter 
   

 
Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna jegyz�  
 
Meghívottak: Urbán József MESZ vezet�, Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Urbán 
Józsefné egységvezet�, dr. Tóth Olga háziorvos, dr. Spak Miklós fogorvos, Gazdigné Szabó 
Beáta véd�n�, Kiss László ügyvezet� igazgató.  
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 12 f�s 
képvisel�-testületb�l 11 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Praták Zoltánné és Polák Zoltánné képvisel�ket. 
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen)  meghozta az alábbi határozatot: 
 

49/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
1. Sajóbábony egészségügyi és véd�n�i szolgálat helyzetér�l tájékoztató. 
 El�adó: háziorvosok, fogorvos, véd�n�k 
2. Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 El�adó: polgármester  
3. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester, jegyz� 
4. Indítványok, bejelentések. 
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5. ÁMK 2010/2011. tanévre vonatkozó munkaterv (program) ismertetése, 
jóváhagyása 

 El�adó: ÁMK igazgató 
6.  Beszámoló a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l. 
   (Ipar�zési adó, építményadó, kommunális adó, gépjárm� adó, talajterhelési díj) 
     El�adó: jegyz� 
7.  Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
     -  Kitüntetések adományozásának elbírálása 
Jegyz�könyv hitelesít�k Praták Zoltánné és Polák Zoltánné képvisel�k. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

1. Sajóbábony egészségügyi és véd�n�i szolgálat helyzetér�l tájékoztató. 
 
Dr. Tóth Olga háziorvos kiegészíti az írásban elkészített beszámoló azzal, hogy növekedett a 
gyógyszerek ára, melyet a beteg nem tud minden esetben kiváltani.  
Egyéb esetekben a helyzet nem olyan rossz, mint az a leírtakból kit�nik, az egészségügy 
finanszírozása nem megfelel�, ez azonban nem az önkormányzat hibája.  
 
Dr. Spak Miklós fogorvos elmondja, hogy a fogyóeszközök utánpótlására lenne szükség. 
Felhívja a lakosság figyelmét az ingyenes ellátásokra, valamint a sz�r�vizsgálat fontosságára.  
 
Gazdigné Szabó Beáta véd�n� tájékoztatja a szül�ket arról, hogy az általános iskolában 
tanítási id�ben szerdán délel�tt fogadóórát tart.  
 
Praták Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Szociális bizottság megtárgyalta az 
egészségügyi ellátás helyzetér�l szóló tájékoztatót, elégedett az egészségügyben dolgozók 
munkájával.  A háziorvosokat lehet�ségeihez mérten anyagilag is támogatja az önkormányzat.  
Megköszöni az Életmód klubban tartott el�adásokat.  
 
Gazda Lajos képvisel� szintén jónak tartja a település egészségügyi ellátását. Javasolja, hogy 
Semmelweis napon emlékezzen meg az önkormányzat az egészségügyben dolgozókról.  
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az önkormányzat igyekszik biztosítani a 
feltételeket a zökken�mentes egészségügyi ellátáshoz.  
 
 
2. Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 
Ráduly József képvisel�  érdekl�dik, hogy miért nem kaptak meghívást a képvisel�k, vagy a 
45/2010. számú határozatban megfogalmazottak szerint legalább az alpolgármester és  
Pénzügyi bizottság elnöke a szennyvíz díj módosításáról szóló tárgyalásra.  
A csatornahasználat díját eddig a képvisel�-testület határozta meg, �ket hatalmazta fel a 
lakosság a képviseletre, nem érti most miért nem vehettek részt a tárgyaláson. 
A megegyezés értelme az, hogy az önkormányzat majd utólag rendezi a megnövekedett díjat, 
ezt nem tudja elfogadni.  
A Béke úton elhelyezett aszfalt hulladék elszállításának költségére nem szavazott meg 
fedezetet az önkormányzat. Mib�l kerül ez kifizetésre ? 
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Török Barna jegyz� tájékoztatásul elmondja, hogy: 
- az ÉRV és az ÉMK vezet�i el�zetes értesítés nélkül egy hétf�i napon 9,00 órakor 

megérkeztek a Polgármesteri Hivatalba és úgy döntöttek, hogy lefolytatják a 
tárgyalásokat, melyen így a PB elnöke és az alpolgármester nem vett részt. Az ÉMK,  
ÉRV és az önkormányzat vezet�i megállapodtak, hogy a megemelkedett díjat nem 
hárítják a lakosság felé. Az ÉMK Kft. a rá es� részt az adó kamatok terhére vállalta. 

 A tárgyalások alkalmával kértek az ÉRV-t�l egy kimutatást is a szennyvíz tisztítás díjáról, 
melyet ígérete szerint a következ� tárgyalásokra elkészít.  

- A Környezetvédelmi Felügyel�ség határid�höz kötötte a veszélyes hulladék elszállítását, 
melyet ha nem teljesít az önkormányzat bírságot szab ki. A felügyel�ség engedélyt adott 
arra, hogy a DIAMIT Rt. végezze el a feladatot,  mert jogosultsága van a veszélyes 
hulladék elszállítására.  A munka elvégzéséért 500 e Ft-ot fizetett az önkormányzat.  

 
Nagy Imre polgármester  szerint ha a képvisel�-testület késlelteti a munkálatok elvégzését, 
úgy nem tudnak el�bbre haladni.  
 
Hubai Krisztián alpolgármester is emlékeztet arra, határozatot hozott arról a testület, hogy 
ki vegyen részt az ÉRV és az ÉMK tárgyalásán. Az épületben dolgozik, neki sem szólt senki. 
 
Polák Zoltánné képvisel� szintén a felszólalókkal ért egyet, ha csak egy telefont kap és nem 
ér rá már nem lenne vita. Legalább meg kellett volna próbálni végrehajtani a határozatot.  
 
Urbán József MESZ vezet� tájékoztatásul elmondja, hogy a játszótéri csúszda és hinta 
javítása 190 e Ft-ba került, azonban szükség lenne a gyöngykavics cseréjére is, melynek 
költsége kb. 100 e Ft lenne, erre kérné az önkormányzat támogatását.  
 
A képvisel�-testület 10 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

50/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület elfogadta a lejárt határidej� 
határozatokról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

4. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Török Barna jegyz� kiegészíti az írásbeli tájékoztatót azzal, hogy a Közútkezel� Kht. a mai 
napon bejárást tartott a gyalogátkel�hely kijelölése ügyében. A kialakítás költsége meghaladja 
az 1 millió Ft-ot. 
 
Ráduly József képvisel� emlékeztet arra, hogy az el�z� ülésen több képvisel� is jelezte, hogy 
a beköt�úton van egy nagy gödör.   
Érdekl�dik, hogy megtörtént-e az aknafedlapok pótlása.  
 
Jelcs Sándor képvisel� felháborítónak tartja, hogy ilyen magas a költsége a gyalogátkel� 
kialakításának. Nem érti miért az önkormányzatnak kell ezt finanszírozni. A költségek 
ellenére is legalább egy gyalogátkel� felfestését fontosnak tartaná, hiszen egy ember élet ett�l 
többet ér. 
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Praták Zoltánné képvisel� szerint az út a KPM útja, a gyalogátkel� kialakításának költségeit 
�k fedezzék, hiszen legalább egyre szükség lenne. A beköt�úton lév� gödör egyre nagyobb, 
veszélyesebb, mikor lesz megoldás a problémára.  
 
Nagy Imre polgármester egyetért a balesetveszély kiküszöbölésével. A gyalogátkel� 
elhelyezését jogszabály szabályozza, melynek finanszírozás az önkormányzat feladata. 
Az út hibájának kijavítása az árvíz okozta károk helyreállítása miatt kés�bbre várható.  
 
Molnár Zoltán képvisel� ismerteti a m�vel�dési ház nyári és �szi programjainak tervezetét.   
 
Rusz László képvisel� szerint minél hamarabb megoldást kell találni az Erkel F. út 21. szám 
alatt lév� kutyatartás problémájára, mert fogy a lakosság türelme.  
 
Müller Pálné képvisel� is a megoldást sürgeti, hiszen már 2 éve folyik az ügy. Felháborító 
ami ott van.  
 
Molnár Zoltán képvisel� elmondja, hogy tárgyalásokat folytat a tulajdonossal. 
 
Polák Zoltánné képvisel�  szerint nem kell ahhoz a képvisel�-testület döntése, hogy a jegyz� 
felszólítsa a sajókeresztúri egyesületet. Támogatást kapott az önkormányzattól egy 
meghatározott feladatra, számoljon el arról, hogy mire költötte az összeget. Ha nem arra 
amire kapta, akkor a képvisel�-testület dönthet úgy, hogy fizesse vissza.  
Javasolja 1 millió Ft felszabadítását a költségvetésben tartalékba helyezett összegb�l, hogy el 
lehessen kezdeni a városnapi szervezéseket, szerz�dések megkötését.  
 
Török Barna jegyz� elmondja, hogy a Közútkezel� Kht. átadta az önkormányzat levelét az 
illetékes osztálynak, azonban nem tudják megmondani, hogy mikor kerül sor a kátyú 
kijavítására a beköt�úton.  
Az aknafedlapok pótlása megtörtént.  
 
Rusz László képvisel� javasolja, hogy ismételten hívja fel az önkormányzat a Közútkezel� 
figyelmét, hogy legalább táblával jelezzék az úthibát.  
 
Lakatos Jen� képvisel� már 5 éve is jelezte ezt a problémát, meg kell javítani az utat.  
 
4. Indítványok, bejelentések 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- Az önkormányzat számlájának egyenlege 48 millió Ft. 
- az es�zések miatt az önkormányzat is pályázatot nyújtott be a vis major keret terhére. Az 

igazságügyi szakért�t várják a kár értékének felmérésére.  
- A szociális étkeztet� vezet�je a tartalékalapból 1,5 millió Ft felszabadítását kéri 

ételszállító járm� beszerzésére. 
- Ismerteti Boldva és Sajóecseg Önkormányzat köszön� levelét a támogatásért.  
- A lakótelepi garázsszövetkezet végelszámolója megkereste az önkormányzatot, és 

javasolja a garázsok alatti terület átvételét.  
- Javaslatok érkeztek a kitüntet� címek odaítélésére.  
Polák Zoltánné képvisel� javasolja, hogy emelje meg az önkormányzat a kitüntet� címmel 
járó díjat. Kapjon a díszpolgár 200 e Ft-ot, míg a „Sajóbábonyért érdemérem”-mel pedig 
50.000.-Ft-ot a díjazott.  
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 Jelcs Sándor képvisel�  elmondja, hogy: 
- a kitüntet� címekkel járó díj megemelését � is támogatja, de az érdeméremmel 100 e Ft-

ot, az ifjúsági érdeméremmel pedig 50 e Ft-ot kapjon a díjazott.  
- hozzá is érkeztek árvízi adományok, melyet eljuttatott Sajóecsegre. Köszöni a támogatást. 
- A kondi teremnek nincs gazdája, kicsi a helyiség ahová az eszközöket elhelyezték. 

Jelenleg szünetel az üzemeltetése. Javasolja az eszközök b�vítését, felújítását, valamint 
klubvezet� megbízását aki felügyelné az edzéseket és az eszközöket.  Szerinte át kéne 
telepíteni a 4-es épület földszinti részébe.  

 
A képvisel�-testület  10 igen és 1 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 
11/2010. (VI.30.) 

R E N D E L E T E 
A kitüntetések alapításáról és adományázásának rendjér�l szóló 8/2010. (IV.1) 

rendelettel módosított 12/2000. (III.29.) rendelet módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
Gazda Lajos képvisel�t szintén megkeresték a fiatalok  azzal a problémával, szeretnék ha 
tovább üzemelne. 
Elmondja, hogy: 
- az Ady út végén az árkot ben�tte a gaz, nem kaszálja senki. Rendbe kell tenni. 
- A Szabadság úton a híd el�tti részt fel kell bontani és bele kell vezetni a patakmederbe az 

útról lefolyó vizet.  
 

Lakatos Jen� képvisel� is szorgalmazza a kondi terem végleges helyének kijelölését, addig 
amíg meg vannak az eszközök.  
Az Ady út végén a közvilágítás nem m�ködik, rossz állapotban vannak az oszlopok. Kéri 
jelezni az ÉMÁSZ felé. Az itt lév� buszmegálló minél hamarabb helyezze át a MESZ a 
helyére.  
 
Gazda Lajos és Lakatos Jen� képvisel� elhagyta a termet.  
 
Rusz László képvisel� szerint nem biztos, hogy az önkormányzatnak kell m�ködtetni a bady 
termet, hiszen átadták a SVIP-nek a sporttelep üzemeltetését.  
 
Müller Pálné képvisel� elmondja, hogy már egyeztettek a polgármesterrel, aki segít 
helyiséget keresni a kondi terem eszközeinek. A klub csak átmenetileg zárt be.  
 
Nagy Imre polgármester  szeretne tárgyalni azokkal a fiatalokkal, akik szorgalmazzák a klub 
továbbm�ködését, hogy van-e elképzelésük arról, hogy hol és milyen feltételekkel üzemeljen. 
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint ha valamilyen baleset adódott volna, azért az 
önkormányzatot terhelte volna a felel�sség. Ezeket az eszközöket nem lehet felügyelet nélkül 
használni. Javasolja, hogy segítse az önkormányzat a kialakítását akár anyagilag is, de az 
üzemeltetését ne vállalja fel.  
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Ráduly József képvisel� szerint van egy szerz�dés az önkormányzat és a sporttelepet 
üzemeltet� SVIP között, utána kell nézni, hogy a kondi terem milyen formában szerepel 
benne.  
Javaslatot nyújtott be az alpolgármesterrel arra, hogy az Ady útnál lév� patakmeder 
rendbetétele szükséges, gépi er�vel. Javasolja a testület szavazzon meg erre a munkára egy 
keretet. Az ott lakók a járdán sem tudnak közlekedni az es�zések alkalmával. 
Hulladékot raknak le ismeretlenek a Váci útról a hegyre vezet� földút mellé.  
 
Polák Zoltánné képvisel� emlékeztet arra, hogy a szociális étkeztet� költségvetése nem 
tartalmaz gépkocsi vásárlásra elkülönített összeget. 
 
Nagy Imre polgármesternek tudomása van a hulladék elhelyezésér�, azonban nincs 
bizonyítéka arra, hogy ki tette. A folyamatos es�zések miatt nem tudták eddig eltakarítani. 
A Szociális étkeztet� a MESZ költségvetéséb�l kér felszabadítani, hiszen a konyhát kötelezte 
az ÁNTSZ az étel szállításának biztosítására.  
 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet� áprilisban már elmondta, hogy nem tudják az 
el�írásnak megfelel�en megoldani az ebéd kiszállítását. Ennek pótlására június 30-ig kapott 
határid�t az ÁNTSZ-t�l. Tovább halasztani már nem lehet, err�l ma döntést kell hozni.  
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy az Ady úton a buszmegálló felé a nagy es� miatt 
nem lehetett közlekedni a járdán. Az árkot az ÉMÁSZ autója rongálta meg, szintén az 
es�zések miatt nem tudták még kijavítani.  
A katolikus temet� felé vezet� út egyre rosszabb, szükség lenne az aszfaltozására, valamint a 
COOP ABC melletti járdát is aszfaltozni kell. 
A Dankó út kijavításához javasolja határozzon meg az önkormányzat egy keretet.  
Az ebéd szállításához és anyagbeszerzéshez szükség lenne egy autóra. 
A sószóró adaptert megvásárolták, mely 500 e Ft-ba került. 
 
Gazda Lajos és Lakatos Jen� képvisel�k megérkeztek.  
 
Polák Zoltánné képvisel� javasolja, hogy szabadítsa fel a képvisel�-testület az autó 
vásárlásához kért összeget, mert szükség van az étel szállításához autóra. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

51/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 1,5 millió Ft-ot biztosít 
gépjárm� vásárlására.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Molnár Zoltán képvisel� mint a M�vel�dési bizottság elnöke vállalja, hogy keresni fogják a 
megoldást a kondi terem elhelyezésére.  
Szükség van a Szabadság útról lefolyó víz elvezetésére, ennek miel�bbi megoldására. 
Szeretnék a lakók ha az Erkel út 8-10. szám el�tt épülne parkoló még a nyár folyamán.  
A Jókai út és a Kinizsi út között gazos a terület. Fel kell szólítani a tulajdonosokat a 
lekaszálására.  
Az Erkel F. út 1. számú ház oldalán lév� falfirkát le kell festeni. 



 7 

A Kun B. út 8. számú társasház sarka megrongálódott, rossz képet mutat, szükség lenne a 
kijavítására. 
A hobbi kertek felé vezet� utak javítása is szükséges. 
 
Hubai Krisztián alpolgármester javasolja, legalább a kátyúzás történjen meg a Dankó és 
Béke úton.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

52/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete: 
-  a Danó P. út hibáinak kijavítására 100 e Ft-ot biztosít. 
- 1 millió Ft keretet biztosít a városnapi rendezvényre.  
Az összeg a költségvetésben rendelkezésre áll. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Polák Zoltánné képvisel� javasolja, hogy a járda építését is kezdjék meg a Dankó úton, 
hiszen most van jó id�, erre is szabadítsa fel a képvisel�-testület a költségvetésben szerepl� 
összeget. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 

 
53/2010. számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 900 e Ft-ot biztosít a Danó úti 
járda megépítésére. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy helyi rendeletben kerüljön szabályozásra az, hogy a 
tulajdonosok a földjük melletti útszakaszt tartsák rendben.  
Tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a garázsszövetkezet az új szövetkezeti 
törvénynek megfelel�en nem újult meg, nem tartott taggy�léseket sem, a Cégbíróság 
kezdeményezte a kényszer-végelszámolását.  A garázsok alatti terület osztatlan közös 
tulajdonban van. A felszámoló szerint a terület értéke 7 millió Ft, melyet javasolja  az 
önkormányzatnak átvételre.   
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy ha az önkormányzat vállalja a terület átvételét az kb. 5 
millió Ft-ba kerülne.  
 
Rusz László képvisel� javasolja, hogy nyilatkozzanak a szövetkezeti tagok, hogy átvegye-e 
az önkormányzat vagy ne. 
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint vállalja fel az önkormányzat a terület átvételét.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság képvisel�i 
beadványra bejárást tartott, melynek során megállapították, hogy a megjelölt járdaszakaszon 
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kívül mást területen is aszfaltozásra lenne szükség. A patakmedret az ÉMÁSZ autója tette 
tönkre fel kell szólítani a kijavításra.  
 
Ráduly József képvisel� megérdekl�dte és kb. 8.000.-Ft az árok ásó gép munkaórája, 
javasolja rendeljék meg a KIS cégt�l a patakmeder tisztítására, mely kb. 100 m lenne. 
 
Nagy Imre polgármester támogatja a meder tisztítását, azonban a felvetett problémák 5 év 
alatt kétszer fordultak el� a nagy es�zések következtében.  
 
Praták Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Szociális bizottság véleménye is az, hogy a 
Dankó utat ki kell javítani.  
 
Nagy Imre polgármester árajánlatot kér a reformátustemet� felé vezet� út megépítésére a 
VGSZ Kft-t�l és más cégekt�l.  
A Szabadság úton lefolyó víz okozta gondot meg lehet oldani, ha a híd elé építenek egy 
buktatót. 
A gyártelepi buszmegálló áthelyezése folyamatban van.  
A Településfejlesztési bizottság fontossági sorrendben felállított egy javaslatot, melynek 
megvalósítása szükséges.  
 
 A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

54/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete egyet ért a Településfejlesztési 
bizottság által felállított sorrendben  a munkálatok elvégzésével az alábbiak szerint: 

o református temet�be vezet� út kiépítése a Szabadság út fel�l, 
o Szabadság úton a híd el�tti áteresz kiépítése, 
o gyárkapunál a buszmegálló áthelyezése, 
o Ady út végén patakmeder tisztítása, 
o futball pálya kerítés javítása, építése. 

 Felel�s:polgármester 
 Határid�: azonnal 
 
Nagy Imre polgármester  javasolja, hogy a COOP ABC melletti járda, valamint az Erkel 
úton lév� alapítványi járda aszfaltozására akkor kerüljön sor, ha a település más részén is 
aszfaltoznak. 
 
 
5. ÁMK 2010/2011. tanévre vonatkozó munkaterv (program) ismertetése, jóváhagyása 
 
Rusz László képvisel� ismertet az intézmény munkatervét. Olyan rendezvények tartására 
törekszenek, melyek er�sítik a város jó hírnevét.  Köszönetet mond azoknak akik támogatták 
a rendezvényeket.  
Keresi az iskola annak lehet�ségét, hogy újra indítsa a birkózás oktatását, valamint tervezik a 
Sajó kupa újraélesztését.  
Az óvoda július utolsó hetében és augusztus els� hetében kéri a leállás id�pontját 
meghatározni. 
Molnár Zoltán képvisel� elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság tárgyalta a munkatervet, 
javasolják annak elfogadását.  
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Urbán Józsefné egységvezet�  tájékoztatásul elmondja, hogy 221 tanuló kezdte az évet az 
iskolában és 223 fejezte be. A nyolcadikosok közül mindenki továbbtanul. 
 
Sipos Lászlóné egységvezet� elmondja, hogy az óvodában arra törekszenek, hogy a gyerekek 
békés, boldog környezetben élhessék meg a mindennapokat. Jogszabályi el�írás alapján meg 
kell változtatni az óvoda programját szeptember 1-ig. Az SZMSZ-ük szerint a nyári szünet 1 
hónapig tart, felvet�dött az is, hogy felváltva tegye ezt a két óvoda. A szabadságot az 
óvón�knek is a nyári id�szakban kell kivenni, a karbantartásokat is ekkor kell elvégezni. 
 
Nagy Imre polgármester sok intézményt meglátogatott már, de a sajóbábonyi intézmények 
nagyon jó színvonalon végzik munkájukat. A m�ködésük zökken�mentesen folyik, 
testvértelepülés látogatásának lehet�ségét is biztosítja az önkormányzat.  
 
Praták Zoltánné képvisel� érdekl�dik, hogy városnak nem el�írás-e az, hogy ha több óvodát 
m�ködtet egynek nyitva kell tartania nyáron is. A falusi óvodában is lehetnek addig a 
gyerekek, amíg a lakótelepen felújítanak. 
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy az önkormányzatnak gyermekfelügyeletet kell 
biztosítani. 
 
A képvisel�-testület 8 igen és 3 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

55/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az ÁMK 2010/2011. 
tanévre vonatkozó munkatervét.  
Felel�s: polgármester 
   ÁMK vezet�je 
Határid�: azonnal 

 
 
A képvisel�-testület 7 igen, 3 nem és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

56/2010. (VI.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a nyári id�szakban folyamatos 
gyermekfelügyeletet biztosít az óvodában.  
Felel�s: polgármester 
   ÁMK vezet�je 
Határid�: azonnal  
 
 

Rusz László képvisel� elhagyta a termet.  
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6.  Beszámoló a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l. 
(Ipar�zési adó, építményadó, kommunális adó, gépjárm� adó, talajterhelési díj) 

 
 
Török Barna jegyz�  ismerteti az adóbeszámolót, kéri annak elfogadását.  
 
Nagy Imre polgármester kiegészíti a beszámolót azzal, hogy az önkormányzat kintlév�sége 
számottev�, melynek behajtására intézkedéseket tettek, azonban ez nem zökken�mentes. 
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a PB megtárgyalta a beszámolót. Mivel ilyen 
magas lenne az önkormányzat helyi bevétele, így a pályázati lehet�ségekb�l ki van zárva, 
azonban a bevételek nem a várakozásoknak megfelel�en teljesülnek, fejlesztésekhez nem tud 
az önkormányzat hozzákezdeni. A beszámoló elfogadása a bizottság részér�l nem volt 
egységes. 
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint nagy a gépjárm�adó kintlév�sége, mit tesz az 
önkormányzat ennek csökkentéséért. 
 
Gazda Lajos képvisel� szerint kintlév�ség mindig volt, de ilyen nagy mérték� még soha. A 
problémák a behajtás körül lehetnek. A gépjárm�adónál is meglep�en magas a kintlév�ség, 
holott megvannak a lehet�ségek a szankcióra. Szerinte megáll a jegyz� és az ügyintéz� 
felel�ssége. Könny� volt az a megoldás, hogy a kis emberek tartozást átadták a behajtónak. 
Felháborító az, hogy még bevallást sem adott több vállalkozás. Nem tudja elfogadni a 
beszámolót.  
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy semmin nem változtat, ha a képvisel�-testület nem 
fogadja el az adóbevételekr�l szóló beszámolót. Az adóhatóság a jogszabály adta lehet�ségek 
alapján ennyit tudott tenni. Azért készült a beszámoló, hogy a testület tudomására hozzák 
hogy áll az önkormányzat pénzügyi lehet�sége, nem azért, hogy a felel�söket keressék.  
Ha a kintlév�ségek végrehajtóhoz kerülne, azt is megkifogásolják, hogy miért.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint a polgármester azért van, hogy fejlessze a települést. Ha az 
adóbevételek teljesülése nem tartozik a képvisel�kre, akkor miért kell testület elé vinni.  
 
Ráduly József képvisel� úgy látja, hogy abból m�ködik az önkormányzat, aki rendesen fizeti 
az adóját, aki nem fizet az pedig élvezi a gyümölcsét.  
 
Lakatos Jen� képvisel� nem tartja új dolognak az, hogy vissza kell fizetni  egy cégnek 40 
millió Ft-ot. Kimutatást kér arról, hogy 2003-t�l mennyivel gyarapodott az építményadó 
alapján képez� hasznos terület.   
 
Török Barna jegyz� emlékeztet arra, hogy szakért�t kért fel az önkormányzat a kiadások 
csökkente érdekében. A képvisel�-testület mégsem racionalizálta az intézményrendszert. A 
költségvetés tartalmazza, hogy az állami támogatáson felül mennyibe kerülnek az 
intézmények. 
Az adóhatóság nem rendelkezik kimutatással az építményekr�l. 
 
Em�di Tiborné f�munkatárs  elmondja, hogy a gépjárm�adóban keletkezett magas hátralék 
oka az, hogy egy éves adófizetés elmaradása után lehet a forgalomból kivonni a gépjárm�vet.  
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Az adóvégrehajtást több felszólítás el�zte meg, az adózóknak nem kell megvárni, hogy több 
évi tartozás halmozódjon fel.  
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a képvisel�-testület szavazása az adóbefizetések 
teljesítésér�l eredménytelen. 
 
Nagy Imre polgármester az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt ülésen 
folytatja munkáját. 
 
      Kmft. 
 
 
 Török Barna sk.              Nagy Imre sk.  
      jegyz�                        polgármester 
 
 
 
        Praták Zoltánné sk.        Polák Zoltánné sk. 
           jkv.hitelesít�              jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 


